

# Genetically Modified Organisms (Control of Release) Ordinance

(Cap. 607) is now in effect



## Live Recombinant Veterinary Vaccines are Regulated

### Enquiries

Biodiversity Conservation Division  
Agriculture, Fisheries and Conservation Department  
Tel.: 2150 6947 Fax.: 2314 2802  
GMOs Register: <http://www.afcd.gov.hk/gmo>



漁農自然護理署  
Agriculture, Fisheries and  
Conservation Department

Genetically Modified Organisms (Control of Release) Ordinance,  
Cap. 607, is now in effect  
Live Recombinant Veterinary Vaccines are regulated

Enquiries:  
Biodiversity Conservation Division  
Agriculture, Fisheries and Conservation Department  
Tel.: 2150 6947 Fax: 2314 2802  
GMOs Register: <http://www.afcd.gov.hk/gmo>



# 對你有何影響？ How you are affected?

在進出口動物用基因重組活疫苗時，需符合文件規定。

The import and export of live recombinant veterinary vaccines should comply with the documentation requirements.



對你有何影響？ How you are affected?

在進出口動物用基因重組活疫苗時，需符合文件規定。

The import and export of live recombinant veterinary vaccines should comply with the documentation requirements.

在動物身上施用及進口以供在動物身上施用的動物用基因重組活疫苗，已獲豁免，不需要申請事先核准。

The administering and import for administering of live recombinant veterinary vaccines to an animal are exempted and do not require prior approval.



在動物身上施用及進口以供在動物身上施用的動物用基因重組活疫苗，已獲豁免，不需要申請事先核准。

The administering and import for administering of live recombinant veterinary vaccines to an animal are exempted and do not require prior approval.